
ZAPISNIK 1. SESTANKA STROKOVNEGA SVETA ZA PRESKAKOVANJE OVIR 
 

ki je bil v četrtek, 18.05.2023 ob 18.00 uri v prostorih ŠD Konjeniški center Celja 
 
Prisotni: Tomaž Laufer, Žiga Oven, Matic Rogič, Franc Slavič, Tajda Bosio in Anja Jakelj 
Potočnik. 
Opravičeno odsotni: Lidija Grum, Uroš Kocbek in Mihael Kovačič. 
 
DNEVNI RED: 

1. Uvod in seznanitev z imeni članov SS 
2. Poslovnik 
3. Tekmovanja v Sloveniji in spremembe 
4. Tekmovanja v tujini in udeležba 
5. Ostalo 

 
Ad 1 

 
V strokovnem svetu so naslednji člani: Tomaž Laufer, predsednik, prvi podpredsednik Franc 
Slavič, druga podpredsednica Tajda Bosio in člani: Žiga Oven, Matic Rogič, Anja Jakelj 
Potočnik, Lidija Grum, Uroš Kocbek in Mihael Kovačič. 
 
T. Laufer prebere dnevni red in povpraša, če ima kdo predlog za dodatno točko na dnevnem 
redu. 
 
Predsednik dodeli dela članom SS: F. Slavič je zadolžen za mlade jahače, A. Jakelj Potočnik za 
mladince, in U. Kocbek za ml. mladince. 
 

Ad 2 
 
T. Laufer bo osnutek poslovnika SSPO poslal ostalim članom SS v pregled.  
 
Sklep: Na naslednjem sestanku SS se bo poslovnik oblikoval in potrdil. V poslovniku bo 
zajeto pravilo o udeležbi članov SS na sestankih in sklepčnost članov na sestanku. 
 

Ad 3 
 
Člani SS se strinjajo, da želijo dvigniti standard tekmovanj na domačih tekmovanjih. M. Rogič 
nadzira tekmovanja na štajerskem delu, Ž. Oven v osrednji Sloveniji in na primorskem delu.  
 
Člani predebatirajo koledar za preskakovanje ovir. 
Predsednik bo govoril z generalnim sekretarjem glede Državnega prvenstva v preskakovanju 
ovir in organizaciji le-tega v Kobilarni Lipica. Člani SS želijo imeti termin, lokacijo in 
propozicije potrjene v naprej. Za organizacijo v Kobilarni Lipica želijo dvigniti standard 
gostinstva na tekmovališču. 
 
Ž. Oven pregleda ovire, namenjene za Državno prvenstvo, ki so v lasti KZS in so shranjene v 
Stožicah.  



SS predlaga podelitev pokalov za vsa tri mesta od višine 105cm dalje. Zaradi tega razloga bi 
štartnine na domačih tekmovanjih dvignili za 1 eur. 
Na naslednjem sestanku SS se bo določil tudi protokol podelitve na domačih tekmovanjih. 
 
Debata poteka o postavitvi fotoparatov v parkurju. Člani SS se strinjajo, da bi moral 
postavljač parkurja določiti kje so lahko moteči faktorji (fotograf/fotoaparat, dežniki, senčniki 
in ostalo) postavljeni. 
 
Sklep 1: Štartnine na domačih tekmovanjih se dvignejo za 1 eur, pokali se podelijo za vsa 3 
mesta od višine 105 cm dalje. Mladi konji morajo imeti vedno svojo razvrstitev v kategoriji 
na sami podelitvi.  
Sklep 2: Na štartno listo h konjevim podatkom dodamo tudi podatek o lastniku. 
Sklep 3: Za tekmovanja v preskakovanju ovir se nabavijo »walkie talkie«, saj bi s tem 
omogočili lažjo komunikacijo med sodniki in organizatorji. 
Sklep 4: Na tekmovanjih je omogočen ponovni nastop v parkurju za tiste, ki żelijo opravit 
korekcijo. Sklep velja do kategorije L (120cm). Rezultat ponovitve se ne upošteva na 
rezultatski listi, ampak se vodi kot zaznamek ponovitev. 
Sklep 6: Vsi jahači si lahko z mladimi konji ogledajo parkur zadnjih 5 min pred začetkom 
tekme. Pravilo velja za mlade konje do 7 leta starosti, do kategorije 100 cm. Ogled parkurja 
morajo izvesti v koraku. 
Sklep 7: Moteči faktorji v parkurju (fotografi, dežniki, senčniki, vrteče stvari, zvočniki, 
rezervne ovire naslonjene na ograjo tekmovališča,...) morajo biti ustrezno postavljeni 
glede na postavljačeva navodila. Na domačih tekmovanjih bosta postavitev motečih 
faktorjev nadzirala 2 člana SS (Matic Rogič in Žiga Oven).  
 

Ad 4 
 
U. Kocbek in F. Slavič se uskladita za prijavo na tekmovanju za ekipe v Babolni. 
Debata poteka o udeležbi jahačev na Balkanskem prvenstvu. 
SS povpraša Gaja Riosso glede njegove udeležbe na Evropskem prvenstvu v kategoriji članov. 
Debata poteka o povračilu stroškov udeležencev na tekmovanjih v tujini.  
 
Sklep 1: SS je soglasno sprejel sklep, da bi želel vedeti s kakšnim denarjem lahko razpolaga 
v sezoni 2023. 
Sklep 2: Povračilo stroškov vključuje povračilo štartnine, EADCMP in strošek odvoza gnoja. 
 

Ad 5 
 
Pod razno ni bilo debate. 
 
Sestanek smo zaključili ob 21.15 uri. 
 
 
Zapisala                                                                                     Predsednik SS za preskakovanje ovir 
Brina Sanda                                                                              Tomaž Laufer 


